

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 29-03-2023 02:19:47 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية التاريخ: 29-03-2023 02:19:47 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS was held on 12:00 On 29-03-2023 at Zoom online. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 84.87%.	عقدت الهيئة العامة لشركة المركز العربي للصناعات الدوائية بتاريخ 29-03-2023 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زووم اونلاين وبنسبة حضور 84.87%.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 500000 to 5000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 500000 سهم/دينار إلى 5000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Capitalization of debts:	رسملة الديون:
Approval of increasing the authorized capital by 4.5 million dinars/share to become 5 million dinars/share instead of 500 thousand dinars/share by capitalizing part of the company's payables according to the following details: - The creditor, Hamza Tantash, at 2,612,914 dinars/share - The creditor, Tantash Investment Group, by 1,529,542 dinars/share The creditor, Mazen Tantash, at 357,544 dinars/share.	الموافقة على زيادة رأس المال المصرح به بمبلغ 4.5 مليون دينار/سهم ليصبح 5 مليون دينار/سهم بدلا من 500 الف دينار/سهم عن طريق رسملة جزء من الذمم الدائنة للشركة حسب التفاصيل التالية: - الدائن حمزة طنطش بواقع 2,612,914 دينار/سهم - الدائن مجموعة طنطش للاستثمار بواقع 1,529,542 دينار/سهم - الدائن مازن طنطش بواقع 357,544 دينار/سهم.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض رأس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 5000000 to 500000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 5000000 سهم/دينار إلى 500000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Amortization of the accumulated losses	إطفاء الخسائر المتراكمة
Approval of extinguishing part of the accumulated losses amounting to 7,309,528 dinars on 12/31/2021 by	الموافقة على إطفاء جزء من الخسائر المتراكمة البالغة 7309528 دينار بتاريخ 2021/12/31 من خلال تخفيض رأس مال الشركة من 5 مليون دينار/سهم إلى 500 ألف

<p>reducing the company's capital from 5 million dinars/share to 500 thousand dinars/share by reducing the capital by 4.5 million dinars, so that the accumulated losses become 2,809,528 dinars, then reducing it through the reserve compulsory amount of 1,138,105 dinars, so that the accumulated losses amounted to 1,671,423 as support for the provisions of Article 186 of the Companies Law to extinguish part of the losses.</p>	<p>دينار/سهم بتخفيض رأس المال بمبلغ 4.5 مليون دينار لتصبح الخسائر المتراكمة 2809528 دينار ثم التخفيض من خلال الاحتياطي الاجباري البالغ 1138105 دينار لتصبح الخسائر المتراكمة 1671423 سنداً لأحكام المادة 186 من قانون الشركات لإطفاء جزء من الخسائر. الموافقة على إطفاء جزء من الخسائر المتراكمة البالغة 7309528 دينار بتاريخ 2021/12/31 من خلال تخفيض رأس مال الشركة من 5 مليون دينار/سهم إلى 500 ألف دينار/سهم بتخفيض رأس المال بمبلغ 4.5 مليون دينار لتصبح الخسائر المتراكمة 2809528 دينار ثم التخفيض من خلال الاحتياطي الاجباري البالغ 1138105 دينار لتصبح الخسائر المتراكمة 1671423 سنداً لأحكام المادة 186 من قانون الشركات لإطفاء جزء من الخسائر.</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>Cancellation of Clause Second and Clause Three of the decision of the Extraordinary General Assembly held on 4/23/2017 related to restructuring the capital, reducing and increasing, due to the issuance of a copying decision in this regard by the Extraordinary General Assembly in its meeting held on 4/28/2021, and this meeting is to be held.</p> <p>Amending the decisions of the Extraordinary General Assembly issued on 4/28/2021</p> <p>Approving the use of an amount of (1,276,193) dinars observing the Arab Center for Pharmaceutical and Chemical Industries as a credit statement (payments on account of the capital increase) with the Middle East Pharmaceutical Industries and Medical Supplies Company / MedPharma, by amortizing part of the losses equivalent to an amount of (882,176) dinars and capitalizing the rest of the debt by the equivalent The amount of (394,017) dinars as shares in the Middle East Pharmaceutical Industries Company.</p> <p>Authorizing the Board of Directors to complete the necessary procedures in accordance with the provisions of the law before the competent authorities.</p>	<p>الغاء البند ثانياً والبند ثالثاً من القرار الهيئة العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 2017/4/23 والمتعلقه باعادة ميكله رأس المال تخفيضاً وزيادة وذلك لصدور قرار ناسخ بهذا الخصوص من الهيئة العامة غير العادية في اجتماعها المنعقد بتاريخ 2021/4/28 وهذا الاجتماع المتوي عقده.</p> <p>تعديل قرارات الهيئة العامة غير العادية الصادرة بتاريخ 2021/4/28</p> <p>الموافقة على استخدام مبلغ (1,276,193) دينار المترصد للمركز العربي للصناعات الدوائية والكيمياوية كذمة دائنة (دفعات على حساب زيادة رأس المال) لدى شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والمستلزمات الطبية / ميدفارما وذلك باطفاء جزء من الخسائر بما يعادل مبلغ (882,176) دينار ورسملة باقي الدين بما يعادل مبلغ (394,017) دينار كأسهم في شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية.</p> <p>تفويض مجلس الادارة باستكمال الاجراءات اللازمة حسب احكام القانون امام الجهات المختصة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad ja'ara</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara</p>